
Kaj si
obetamo
od
novega
leta?

Z iztekom letošnjega, po mnenju ne-
-. katerih ne posebno uspešnega leta, se
. samo po sebi vsiljuje vprašanje: kaj nam

bo prineslo prihodnje leto? Gospodarski
kazalci ne obetajo ravno prevelikih rado-
sti, vendar paiii bila že zgolj opaznejša
ublažitev zdajšnjega kriznega stanja naj-
brž dobra osnova za splošni optimizem.
Tem pričakovanjem pa se seveda pridru-
žujejo tudi želje in pričakovanja vsakega
posameznika v njegovem lastnem življe-
nju. V delu, zdravjn, študiju, Ijubezni in
še čem. O vsem tem smo za nekaj skrom-
nih besed zaprosili kar naše občane

< same:

Samo Prunk,
Polhov Gradec:

»Največji problem bo po mojem še
vedno inflacija. Bil bi nadvse vesel, ko bi
jo uspeli zmanjšati vsaj za polovico, saj si
danes človek s poštenim delom praktično
že ne more več zaslužiti enega dobrega
avtomobila. Res žalostno. Kar pa zadeva
moje osebne želje, bi rad videl, da me
drugo leto ne bi preveč privili pri voja-
kih, kamor se odpravljam.«

Mirjam Jarc,
Praproče:
»Z ozirom na to, kar se dogaja z našim

družbenim okoljem, nasplošno ne priča-
kujem od leta 1987 posebno veliko.
Imam pa seveda veliko osebnih želja:
rada bi predvsem šla z očetom na obisk v
Ameriko, vleče pa me tudi v Istanbul.
Vendar pa bom tnorala biti zadovoljna že
s tem, da bom imela vsaj takšne dohod-
ke, da se bom lahko dostojno preživela.«

Jovan Mitrovič,
Trnovo:

»Upam, da bo drugo leto boljše, kot je
bilo letošnje. Vsaj kar zadeva draginjo.
Zase pa si želim predvsem, da bi ob
koncu šolskega leta dobil kar najboljše
spričevalo in šel za dalj časa na morje. Po
možnosti v kak boljši kraj kot doslej. Še
najbolj me mami otok Vis, kjer bi si rad
ogledal znamenito votlino, v kateri je bil
Tito s svojim vrhovnim štabom.«


